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Slow food/
Yavaş yiyecek
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SABAH ARŞİVİNDEN SABAH ARŞİVİNDEN 
GAZİANTEPGAZİANTEP

Semt ve halk pazarlarının 
niçin açılmadığı soruluyor

AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

01 Temmuz 2012 tarihli yazısıdır.

Oda seçimleriyle 
ilgili düşüncelerim 

2’DE

50 Yıllık hastane nasıl 
nikah salonu yapılır?.. 

4’TE

4’TE 4’TE

4’TE

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
ICC (Uluslararası Ticaret Odası) yönetim 
kurulu üyeliğine seçildiğini okuyunca, “Eh, 
bu iş vuzuha kavuştu” diye düşündüm!

Oda seçimleri güya bu sene Kasım ayında 
yapılacaktı.

Ertelediler. 
İki sebep ileri sürüldü. Birincisi AB 

normlarına göre yeniden düzenlenen 
NACE kodlama sitemi seçimlere 
yetişemeyecekti. İkincisi, bir önceki 
seçimler birkaç ay geç yapıldığı için Kasım 
2012’de 4 yılı doldurmuyordu. Dendi ki, 
seçilenler 4 yıl için seçiliyor.

Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer / Fizik Mühendisi

Dostlar 
Alışverişte Görsün

4’TE

Ekranlarda insanların yöneticilere 
inanmadıkları konularda bağırarak 
söylediği bir söz var ‘ aklımla lütfen alay 
etme, ben aptal değilim.’ Bu cümleye 
hayranım. Bu cümleyi ekranlarda 
haber sunan bir çok kişi söylemekte. 
Basına verilen bilgileri belki iyi elekten 
geçirmediklerini düşünmekteyim. 
Gerçeklere yakın olmayan bilgiler 
yayınlandığında, gerçeği yakalamak son 
derecede kolay. Bir tuşa bastığınızda 
gerçeği yakalıyorsunuz. Bu kadar basit bir 
dönemde yaşamaktayız. 

Dolma yapmaya saat 13:00’te 
başladım, saat 17:45’te ocağa 
koydum, akabinde de oturdum 
ki yazayım.

Antep’te haylan kabağı 
ismiyle anılan bir kabak 
türü vardır, fotoğrafta 
görüyorsunuz. Hatay’da da 
var sıyırma kabak diyorlar. 
Bir türü de Maraş’ta yetişiyor 
galiba, Sevgili Osman Köker 
getirmişti, sanırım lif kabağı 
ile de akraba.

Sebze ve meyve 
fiyatları çok pahalı

Sebze ve meyve fiyatları ateş 
pahası. Elini değdirenin elini 
yakıyor. Dar gelirli, yoksul ailelerin 
yemesine imkan yok. 250-260 
lira ya elmanın kilosu, 200 liraya 
portakal, 750 liraya patlıcan, 300 
liraya kabak satılıyor. Diğer sebze ve 
meyveler de bunlara yakın fiyatta.

1958 Yılı'ndan beri sağlık 
hizmetlerinde kullanılan 
Kolejtepe'deki binanın Şahinbey 
Belediyesi tarafından nikah salonu 
olarak kullanılmak istenmesine 
tepkiler sürüyor. Önceki gün 
ortak bir açıklama yapan sivil 
toplum örgütü temsilcileri, 29 bin 
metrekare alan üzerine kurulu, 
yıllar önce ağaçlandırılmış alana 
nihah salonu yapılması kente en 
büyük kötülüktür denildi.

Emeklileri zorlu bir kış bekliyorEmeklileri zorlu bir kış bekliyor
Tüm İşçi Emeklileri Dul ve Yetimleri Derneği Gaziantep Şube Başkanı 

Ali Osman Özer, emeklileri zorlu bir kış beklediğini ifade ederken, 
‘’Bu kış ne cebimiz ne de kendimiz ısınacağız’’ ifadelerini kullandı. 

Bizler insan 
gibi yaşamayı 
hak ediyoruz

Hayat pahalılığı 
karşısında 12 bin 500 
lira emekli maaşının 
güç geçtikçe eridiğini 
söyleyen Özer, kış 
mevsiminin daha 
zorlu geçeceğinin 
altını çizdi. ‘’Kış 
geldi kapımıza 
dayandı. Geçen yıl 6 
bin lira olan kömürün 
tonu bu sene 7 bin 
liraya yükseldi. 
Doğalgaz ve elektriğe 
yüzde 38 zam yapıldı.” 
dedi.

‘Ekmek ve Adalet Buluşmaları kapsamında Antep’e gelen DEM Parti 
Eş Genel Başkanı Tülay Hatimoğulları ve beraberindeki heyet, STK 

temsilcileri, işçiler, üreticiler ve emekliler bir araya geldi

Sınır kent olan Antep’in 
demografik yapısı değişti

Antep’in bir sınır kenti olduğunu 
hatırlatan Hatimoğulları, ‘’Antep 
bir sınır kenti. Suriye savaşından 
en çok etkilenen kentlerimizden. 
Her açıdan çok 
etkilendi. 
Demografik 
yapı da 
değişti. 
Buraya çok 
sayıda göç de 
gerçekleşti’’ 
dedi. 

Tülay 
Hatimoğulları

İçişleri Bakanlığı verilerine göre bu yıl ocak-eylül arası 70 bin ruhsatsız silah ele geçirildi. Umut Vakfı verilerine göre 
bazı evlerde birden fazla silah var. Bu oran her yıl yüzde 3.5 artıyor… Ateşli silahla işlenen suçların oranı yüzde 70…

Ülke adeta silah deposu gibi… 30 
milyondan fazla  ruhsatsız silah var
Umut Vakfı’nın verilerine göre 2023 yılında Türkiye genelinde 3 bin 773 silahlı şiddet olayı basına yansıdı. Bu olaylarda 

2 bin 318 kişi öldü, 3 bin 820 kişi de yaralandı. Değerlendirmelere göre Türkiye’de 30 milyondan fazla silah var. 

Silah edinim sayısı 
her yıl yüzde 3.5 
oranında artıyor

Bireysel silahlanma son dönemde yaşanan 
en önemli sorunlardan biri. Türkiye’de 
her yıl binlerce yurttaş silahlı şiddetten 
yaşamını yitiriyor. Bu soruna dikkat 
çekmek için 28 Eylül Bireysel Silahsızlanma 
Günü’nde etkinlikler yapılıyor. Bunun 
4 milyonu ruhsatlı, 36 milyonu ise 
ruhsatsız. Bazı evlerde ise birden fazla silah 
bulunuyor. Silah edinim sayısı da her yıl 
yüzde 3.5 oranında artıyor. Cumhuriyet, 
bireysel silahsızlanma günü öncesi Umut 
Vakfı Yönetim Kurulu üyesi Uzman Dr. 
Ayhan Akcan ve emekli polis, adli bilişim 
uzmanı İsa Altun ile konuştu. 

Ruhsatsız silahla
 yakalanan kişinin 
cezası para değil 

hapis olmalı
Uzman Dr. Akcan şu açıklamayı yaptı: 

“Bizim tespitimize göre maalesef 4 bin 
üzerinde vatandaş ölüyor. 2021 yılında 
asayiş tedbirleri içerisindeki ele geçirilen 
ruhsatsız silah sayısı 67 bin 69 iken 2022 
yılında 69 bin 892. Silah şiddeti her gün 
artıyor. İnsanlar çözüm bekleniyor. Mevcut 
siyasi irade durumu güvenlik sorunu olarak 
ele almalıdır. TBMM’de gündeme getirerek, 
en azından ruhsatlandırma ile ilgili ciddi 
tedbirler yaparak bu konuda çözüm 
üretebilir. Ruhsatsız silahla yakalanan 
kişinin cezası para değil hapis olmalı. 
Cezaların özellikle artırılmasını istiyoruz. 
Yasal yaş sınırı 21’den 25’e çıkarılmalı. 
Ruhsat süresinin de beş yıldan iki yıla 
indirilmesini istiyoruz. İnternetten silah 
satışı yasaklanmalı.”

‘Güvenlik-temizlik yok 
devlet kaçak işçi çalıştırıyor’

CHP Gaziantep 
Milletvekili Hasan 
Öztürkmen, 
kentte çok sayıda 
okulu gezdi. Okul 
tuvaletlerinden 
ibretlik görüntüler 
paylaşan Öztürkmen, 
okullarda güvenlik 
görevlilerinin 
olmadığını söyledi. 
Bazı okullara 
haftanın sadece 3 
günü temizlikçi 
geldiğini onların 
da asgari ücretin 
altında ve sigortasız 
çalıştırıldığını söyledi. 4’TEÖzel okulları ekonomik Özel okulları ekonomik 

olarak zor bir yıl bekliyorolarak zor bir yıl bekliyor
Gaziantep Özel Kurumlar Dernek Başkanı Bilal Yağdıran, 

‘’Milli Eğitim Bakanlığı 2024-2025 eğitim dönemi için özel 
okulların zam oranının üst sınırını yüzde 57 olarak açıkladı. 
Ancak geçen yıldan bugüne özel okulların giderlerinde yaşanan 
artışlara bakılınca bakanlığın açıkladığı oran özel okulların 
giderlerini karşılayabilmekten çok uzak. Hal böyle olunca da özel 
okulları ekonomik olarak zor bir yıl bekliyor 
diyebiliriz’’ ifadelerini kullandı. 

TÜİK’in enflasyonu işçileri 
ve emekçileri yoksullaştırıyor

Büro Emekçileri Sendikası 
Gaziantep Şube Başkanı İsmet 
Karatay, başa kamu emekçileri, 
kamu emeklileri, emekliler, asgari 
ücretliler olmak üzere TÜİK’in 
açıkladığı enflasyon verilerinden 
mağdur olan herkesi 3 Ekim’de ki 
basın açıklamasına davet etti. 2’DE

Bilal Yağdıran



GEREKLİ TELEFONLAR 
Yangın İhbar    110
Acil Yardım   112
Polis Yardım    155
Jandarma Yardım    156
Trafik Yardım   154
Kanalizasyon ve Su   185
Elektrik Arıza   186
Cenaze hizmetleri    188
Alo Zabıta    153
Kablo TV Arıza    126

RESMİ DAİRELER 
Valilik       342 231 03 13
Emniyet Müdürlüğü     342 230 18 30
İl Jandarma Komutanlığı    342 338 78 40
Adliye       342 321 36 36
İL Turizm Müdürlüğü     342 230 59 69
İl Kültür Müdürlüğü      342 232 18 58
İl Müftülüğü     342 220 13 57
Türk Telekom      342 230 36 66

ÜNİVERSİTELER  ve HASTANELER
Gaziantep Üniversitesi     342 360 12 00
Hasan Kalyoncu Üniversitesi     342 321 21 00
Dr. Ersin Arslan Hastanesi     342 221 07 00
25 Aralık Devlet Hastanesi     342 338 17 31
Sevgi Hastanesi      342 220 60 60

ULAŞIM 
HAVAŞ        342 215 22 63
THY        342 320 15 65
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İBRAHİM TELLİ ECZANESİ

Pir Sultan Mahallesi Çetin Emeç Caddesi No:80A-
B(Şehitkamil Devlet Hastanesi Karşısı) /

 ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342-3230363
ERDOGAN ECZANESI

ATAKENT MAH 02024 NOLU SOK NO:4/A 
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

i

Slow food/Yavaş yiyecek

Aykut Tuzcu’nun 
01 Temmuz 2012
tarihli yazısıdır

İki sebep ileri sürüldü. Birincisi 
AB normlarına göre yeniden 
düzenlenen NACE kodlama sitemi 
seçimlere yetişemeyecekti. İkincisi, 
bir önceki seçimler birkaç ay geç 
yapıldığı için Kasım 2012’de 4 yılı 
doldurmuyordu. Dendi ki, seçilenler 
4 yıl için seçiliyor, buna uyulmalı. 
Seçimler 2013’te olmalı.

Haklıydılar, zaten böyle olacağı da 
belliydi.

Nereden mi?
Birkaç ay önce Gümrük ve Ticaret 

Bakanı Hayati Yazıcı’nın durup 
dururken Türkiye genelindeki oda, 
borsa ve TOBB seçim sürecinin 
ertelenmesinin söz konusu 
olamayacağını söylemesi, bence 
tersinin olacağına en iyi kanıttı!

Nitekim öyle de oldu.
                     ***
Ancak perde arkası biraz daha 

alengirli!..
Yeni yasaya göre, TOBB’a bağlı 

365 oda ve borsa başkanının 
yüzde 80’inden fazlası bu sene 
Kasım ayında yapılacak seçimle 
yenilenecekti. Odalarda seçimleri 
düzenleyen 18’inci madde 2 dönem 
üst üste başkanlık yapanların 
yeniden seçilmesini yasaklıyor. 
Madde şöyle: “Üst üste iki dönem 
yönetim kurulu başkanlığı yapmış 
olanlar, aradan iki seçim dönemi 
geçmedikçe aynı göreve yeniden 
seçilemezler. TOBB Başkanı Rıfat 
Hisarcıklıoğlu dâhil yönetimin 
önemli bir kısmı seçimde yasa 
gereği görevi bırakmak zorunda 
kalacak, TOBB’un 15 kişilik yönetim 

kurulunda 12 kişi değişmiş olacaktı. 
TOBB ve Odalar için yeni bir 
tarihi dönemeç olacağı düşünülen 
bu seçimler, aynı zamanda bir 
değişimin de başlangıcı olacağı 
tahmin ediliyordu.

                        ***
Ama değişen bir şey olmayacağa 

benziyor.
Çünkü, Eylül 2012’den itibaren 

Anayasa Mahkemesi bireysel 
başvuruları kabul etmeye başlıyor. 
Büyük olasılıkla 18. madde iptal 
edilecek. Böylece, GTO için 
lüzumsuz başkan aramalarına, 
polemiklere son verilecek. Zaten 
GSO için böyle böyle bir durum 
söz konusu bile değil. Orada 
herşey nizam, intizam ve de ileri 
demokratik disiplin içinde yürüyor.

                        ***
TOBB’a gelince, Rifat 

Hisarcıklıoğlu için ICC prestijli ve 
de önemli bir görev. 

Hisarcıklıoğlu bu görev için Vahap 
Munyar’a şöyle diyor:

TOBB adına 3 yıl süre ile görev 
yapacağım. İkinci kez de seçilmek 
söz konusu olabiliyor.

Sizce, Hisarcıklıoğlu bu göreve 
Başbakan Erdoğan’ın oluru olmadan 
seçilmiş olabilir mi?

Yani, bir gün bir yerde karşılaşınca, 
“Efendim, ben de ICC yönetimine 
seçildim, çok gururluyum” 
diyebilme hakkına sahip mi? Böyle 
bir şey düşünülebilir mi?

Demek ki onun da devam 
edeceğini tahmin etmek kehanet 
sayılmaz.

Oda seçimleriyle ilgili 
düşüncelerim 

TOBB Başkanı Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun ICC (Uluslararası 
Ticaret Odası) yönetim kurulu 
üyeliğine seçildiğini okuyunca, 
“Eh, bu iş vuzuha kavuştu” diye 
düşündüm!

                          ***
Oda seçimleri güya bu sene Kasım 

ayında yapılacaktı.
Ertelediler. 

Euro 2012
Öf be nihayet bitti de 

kurtulduk!
Seyretmesen bir türlü, 

seyretsen bir türlü.
Cüneyt Çakır’ın yönettiği 

maçları da stress içinde 
seyrettim.

Aman hata yapmasın 
duaları ile, pozisyon 
tekrarlarında yürek 
çarpıntısıyla nasıl bir maç 
izlenirse işte öyle seyrettim.

Mehmet Özil’i de aynı 
duygularla takip ettim. Hep 
başarılı olmasını istedim.

Cüneyt Çakır da, 
Mehmet Özil de son derece 
başarılı oldular, eminim 
Avrupalılar’ın gönüllerini 
fethettiler.

                   ***
Cüneyt Çakır, yarı finalde 

İspanya ile Portekiz’in 
oynadıkları rezil maçı 
sinirlenmeden, provokasyona 
aldırmadan gerçekten başarılı 
yönetti. Zaten UEFA’dan da 
8.5 not aldı, final maçına da 
4. hakem olarak çıktı.

Ne İspanyol, ne de Portekizli 
oyuncular iyi niyetliydi. 
Zaten maçta son derece 
zevksiz ve kalitesiz geçti.

Portekizli taraftar 
hakemimizi, özellikle ilk 
dakikalarda sürekli protesto 

etti. İki Portekiz gazetesinin 
yaptığı yalan ve çirkin yayın 
az daha felakete sebep 
olacaktı.

Ne ilginçtir ki, maçta hiçbir 
hata yapmayan, zaten doğru 
dürüst gol pozisyonunun da 
bulunmadığı oyunda, her iki 
ülkenin de gazeteleri Cüneyt 
Çakır’a düşük not verdi. 
Belli ki bir ‘günah keçisi’ 
aranıyordu, ama bulamadılar!

                       ***
Yarı finalin kahramanı, en 

değerli oyuncusu İtalyan 
Mario Balotelli idi. 

İtalyan Pirlo’nun olağanüstü 
oyunu, Mario’nun iki şık 
golü Panzerleri ve Şansölye 
Merkel’i üzmeye yetti.

Almanlar’ın yeneceğini 
tahmin ederken hiçbir varlık 
gösterememeleri benim için 
sürpriz oldu. Ama tesellim, 
Mehmet Özil’in Almanlar’ın 
tek sayısını kaydetmesi oldu.

Asıl yazmak istediğim, 
İtalyanlar’ı finale taşıyan 
Mario’nun Ganalı, 
Almanlar’ın en iyisi Özil’in 
Türk olması.

‘Üstün ırkın’ takımında 
bakın daha başka kimler var: 
Tunus kökenle Sami Khedira, 
Polonya asıllı Klose ve 
Podolski Gana kökenli siyahi 

futbolcu Boateng…
1936 Olimpiyatları’na 

damga vuran ve günümüze 
kadar gelen olay da ABD'li 
siyahi atlet Jesse Owens'ın 
çıplak ayakla dört altın 
madalya kazanıp, rekorlar 
kırması ve ırkçı Hitler'in 
stadyumu terk etmesine 
sebep olmasıydı.

Nereden nereye…
Fransız takımında da dikkat 

ettiyseniz bir tane bile beyaz 
yoktu!

                   ***
Önceki sene Şampiyonlar 

Ligi Kupası’nı kaldıran 
İnter’in ilk onbirinde de hiç 
İtalyan yoktu!

Kulüp takımları tamam, 
ama Milli Takımlar’ın da 
kulüp takımlarına benzemesi, 
ortaya heyecansız maçların 
çıkmasına sebep oluyor.

Bilmiyorum, ben hiç keyif 
almadım, belki de biz yokuz 
diye!

Not: Bu yazı dün 
İtalya-İspanya final maçı 
oynanmadan yazıldı.

Dolma yapmaya saat 13:00’te başladım, saat 17:45’te ocağa 
koydum, akabinde de oturdum ki yazayım.

Antep’te haylan kabağı ismiyle anılan bir kabak türü 
vardır, fotoğrafta görüyorsunuz. Hatay’da da var sıyırma 
kabak diyorlar. Bir türü de Maraş’ta yetişiyor galiba, 
Sevgili Osman Köker getirmişti, sanırım lif kabağı ile de 
akraba. Muhtemelen yerlidir de, bir yerlerden gelmemiştir. 
Amerika’dan gelenler ve bizim yerli türlerin hepsi “kabak” 
olarak tanımlanıyor, ben bunun talihsizlik olduğunu 
düşünüyorum. Hepsi akraba olabilir, ama her biri ayrı tür…

Haylan kabağının dışındaki derisi çok serttir. O nedenle 
o deriyi kazımak gerekir. Şimdilerle sebze soyacağı ile 
soyuyoruz. Bir de kabak şekilsiz olduğu için dolma olacak 
şekilde kesilmesi lazım. Anlayacağınız epeyi bir işçiliği var. 
Haylan kabağının içi kof olduğu için kolay oyulur. Pişirirken 
de dikkat etmek gerekir, ekşisi baştan konulmaz, konulursa 
kabak pişmez.

Yaptığım etli dolmaydı. Bol soğan ve sarımsak kullandım. 
Domates ve biber salçaları ekledim. Kurutulmuş reyhan, 
nane, kimyon, karabiber, pul biber de kullandım. Dolmayı 
pirinçli yaptım. Evde vardı, taze naneyi de ince ince kıydım. 
Zeytinyağı da koydum. Konacık Şarküteri Erdinç, Gemlik 
zeytininden erken hasat yağ sıkmış, çok başarılı, ondan da 
ekledim. Dolma 20 dakika piştikten sonra koruk suyunu 
ekledim, 20 dakika daha pişirdim.

Anadolu yemeği, Akdeniz yemeği slow food/yavaş 
yiyecektir. Belki haylan kabağı dolması beklenenden uzun 
sürmüştür ama diğer yemekler de şip şak hazırlanmaz. 

Malzemesini temin etmek de zaman harcayarak 
gerçekleşiyor değil mi?

Haylan kabağını Belen Pazarı’nda görüp aldım. Zaten 
pazarda sadece bir satıcıda vardı. Maalesef depremden sonra 
pazar darmadağın oldu. Toparlanması daha epeyi sürer. 

Çok yorulacağım bile bile aldım, zira önümüzdeki senelerde 
yapamayabilirim, gücümü kaybediyorum. 

Yemek pişirmek benim için kaçış noktası… nasıl oluyor 
bilmiyorum, bakıyorum tezgahın üzerine kesme tahtasını 
koymuşum, bir şeyler kesmeye başlamışım.

Karatay, ‘’Biz kamu emekçileri, kamu 
emeklileri ve diğer sabit gelirliler 
akşamdan sabaha bu yoksulluk 
sınırının altında, ağırlıkla asgari ücrete 
komşu olan düşük gelirlere akşamdan 
sabaha ulaşmadığımızı biliyoruz. 
İktidar, bir aparat olarak kullandığı 
TÜİK aracılığıyla, piyasada gerçekleşen 
enflasyon üzerinden değil, kendi 
ekonomik programına uygun enflasyon 
verilerini açıklatarak, bizlerin sürekli 
yoksullaşmasını sağladığını biliyoruz’’ 
şeklinde konuştu.

Emekçiler sefalet düzeyine inen 
gelirleriyle günlük hayata 
tutunmaya çalışmaktadırlar

Ücretlerin belirlenmesinde TÜİK’in 
açıkladığı enflasyon verileriyle kamu 
emekçilerinin gelirlerinin yoksulluk ve 
açlık sınırı arasında sıkıştığına dikkat 
çeken Karatay, ‘’Diğer taraftan ülkenin 
kalkınmasında, değer üretmiş emekliler 
ve yine asgari ücretle yaşamını idame 
ettirmeye çalışan emekçiler sefalet 
düzeyine inen gelirleriyle günlük hayata 
tutunmaya çalışmaktadırlar’’ dedi. 

TÜİK’in verilerinin güven
vermediği ortada

Kamu emekçilerinin ekonomik açıdan 

zor bir dönemden geçtiğine dikkat 
çeken Karatay, ‘’Biz emekçilere gelince 
TÜİK masa başında oluşturduğu veriler 
üzerinden gelir artışı yapanlar, bizler 
için ağır bir yük haline gelen vergiler 
dahil olmak üzere kamusal nitelik 
taşıyan elektrik, doğalgaz, akaryakıta 
piyasa koşullarına göre artış yapmaya 
devam ediyorlar. Vergi artışlarını ve 
kamusal niteliği olan mal ve hizmetlere 
gün aşırı piyasa koşullarını gözeterek 
fiyat güncellemesi yapan TÜİK’in 
verilerinin güven vermediği ortada’’ 
ifadelerine yer verdi. 

Asgari ücret, açlık 
sınırının altında kaldı

2024 yılında asgari ücretin açlık 
sınırının altında kaldığını hatırlatan 
Başkan Karatay, ‘’Sağlıklı beslenmenin 
maliyeti günlük 890 lirayı geçti. 
Büyükşehirlerde kamu emekçileri, 
barınma ihtiyacını karşılamak için 
neredeyse maaşının yüzde 75-80’ini 
kiraya ödemek zorunda kalıyor. 
Büyükşehirlerde kamu emekçileri, 
barınma ihtiyacını karşılamak için 
öğrenci evi gibi 3 ya da 5 kişi bir arada 
yaşamak zorunda kalıyor’’ açıklamasını 
yaptı. 

TÜİK’in enflasyonu işçileri 
ve emekçileri yoksullaştırıyor

İsmet Karatay
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Vatandaşlar şehrimizde, 
büyük kentlerde olduğu gibi 
niçin semt ve halk pazarlarının 
kurulmadığını soruyor. Köyde 
üretilen sebze, meyve ve diğer gıda 
maddelerinin zam görmeden, ilk 
elden pazarlara satılmasının hayatı 
çok ucuzlatılacağı söyleniyor. 
Bunun için de Belediyenin bu işe 
ciddi olarak eğilmesi, engellemek 
isteyenlere fırsat verilmemesi 

isteniyor. Böylece hem köylünün 
eline daha çok para geçeceği, hem 
de halkın ucuz besleneceği ifade 
ediliyor.

Üretici ve köylülerin korunması 
için gerek il yöneticileri, gerekse 
Belediye tarafından alınacak 
tedbirlerle semt pazarlarının 
rahat işleyeceği, bu alanda çıkarı 
zedelenenlerin buna mani olmaya 
çalışacağı vurgulanıyor.

Sebze ve meyve fiyatları çok pahalı

Semt ve halk pazarlarının Semt ve halk pazarlarının 
niçin açılmadığı soruluyorniçin açılmadığı soruluyor

Sebze ve meyve fiyatları ateş pahası. Elini değdirenin elini yakıyor. Dar gelirli, yoksul 
ailelerin yemesine imkan yok. 250-260 lira ya elmanın kilosu, 200 liraya portakal, 750 
liraya patlıcan, 300 liraya kabak satılıyor. Diğer sebze ve meyveler de bunlara yakın fiyatta. Törenler saat 08:30’da Atatürk Anıtına 

çelenk konulup saygı duruşuyla başladı. 
İstiklal Marşı topluca söylenerek göndere 
bayraklar çekildi. Kâmil Ocak spor 
alanındaki törenlere saygı duruşuyla 
başlandı. İstiklal Marşı topluca söylendi. 
Daha sonra tüm öğrenciler tarafından ant 
içildi. 

Milli Eğitim Müdürü Turgut Akan 
günün önem ve anlamını dile getiren bir 
konuşma yaptı. Akan konuşmasında özetle 
şunları söyledi. “Yurdumuzu kurtarmak 
için canlarını veren şehitlerimizi, 
Şahinbey’leri unutmamalıyız. Sahip 
olduklarımızın kıymetini bilelim, 
demokrasinin, hürriyetin tadını alalım 
içimize sindirelim. Gaziantepliler bunları 
herkesten daha iyi bilir, anlar.» 

«Cumhuriyetimiz için Atatürk ilke ve 
inkılapları tek yoldur. Sevgili çocuklar, 
ulu önder Atatürk'ümüz size bayramların 
en büyüğünü armağan etti. Sizleri yarma 
çok iyi hazırlayarak gönül rahatlığı ile 
yarınlarımızı sizlere teslim edeceğiz. Barış, 
dostluk ve sevgi denizinde, hakimiyet 
kayıtsız şartsız milletindir, özdeyişiyle 
yaşayınız.» 

Son olarak geçit töreni yapıldı. 
Öğleden sonra ilkokul öğrencileri Vali, 
Komutan, Belediye Başkan ve Milli 
Eğitim Müdürlüğü yaptı. Orta dereceli 
okul öğrencileri şehrin çeşitli yerlerinde 
folklor gösterilerinde bulundu. Bandolar 
alanlarda marşlar çaldı. Geleceğin teminatı 
yavrularımız için Çocuk Şenlikleri, balolar 
düzenlendi.

23 Nisan Ulusal Egemenlik ve Çocuk Bayramını coşkuyla kutladık

Rengarenk giysileriyle çocuklarımız 
alanı çiçek bahçesine çevirdi
Ulu önder Atatürk’ün çocuklara armağan ettiği Ulusal Egemenlik 

ve Çocuk Bayramının 65. yıldönümünü coşkuyla kutladık. 
Rengarenk giysileriyle spor alanını dolduran çocuklar sahayı çiçek 
bahçesine çevirdiler. Tüm ilkokul öğrencilerinin topluca yaptıkları 
rondlar, folklor gösterileri büyük ilgi ile izlendi takdir topladı. Tüm 
okulların sergile dikleri Bayrak ve Vatan tablosu ayakta alkışlandı.

Çeşitli nedenlerle ihraç imkânı 
bulunmayan yumurta, şehrimiz de 
sokağa düştü. Bir süre önce 35 liraya 
kadar satılmakta olan yumurta, yanlış 
ihracat politikası, diğer ülkelerin 
yumurta pazarlarını ele geçirmesi üzeri 
ne sadece içerde tüketilmek zorunda. 
Bu nedenle de fiyatlar her geçen gün 
düşüyor.

 İki gün önce tanesi 18 liradan 
satılan yumurta, şimdi 17-16.5 liradan 
satılmaya başladı. Sokak sokak gezen 
yumurta satıcıları arabalarla ve 
hoparlörler le halka duyuru yaparak 
yumurta satmak istiyorlar. 

Yumurta fiyatlarının önümüzdeki 
günlerde çok daha düşeceği, dar 
gelirli, yoksul ailelerin bol bol yumurta 
yeme imkanı bulacağı ifade ediliyor. 
Yumurtanın on liraya kadar düşe 
bileceği vurgulanıyor.

Yetkililer 140'ı erkek 100'ü kadın 
olmak üze re 240 kişinin Hacca gitmek 
için başvurduğunu bildirdi. Kara 
yoluyla Hacca gidecekler den 636 bin 

lira, hava yoluyla gideceklerden ise 911 
bin 500 lira alınıyor. Alınan paranın 
bir kısmı yeniden Hacı adaylarına 
döviz olarak verilecek.

Yumurta sokağa düştü
30 yumurta 500 liraya satılıyor

Hac için son müracaat 26 nisanda 

Şehrimizde 240 kişi Hacca gitmek için başvurdu
Gaziantep Müftülüğü yetkililerinden edinilen bilgilere göre 

Hacca gitmek için son müracaat tarihi 26 Nisan. Bundan 
sonra yapılacak olan başvurular nazarı itibara alınmayacak. Gençlik Yılı nedeniyle bazı doktorlar 

tarafından gençlerin sağlık sorunları 
konulu panel yapıldı.

Panelde doktorlar gençlerin sağlıkla 
ilgili sorunlarını dile getirdiler. Bir doktor 

gençlerin maçlarda hakemlere sövüp 
saymasını, rakip takım oyuncularına 
sövmesinin bir deşarj vasıtası olduğunu, 
aslında gençlerin başka şeylere kızarak 
onlara bağırıp çağırdıklarını söyledi. 

Sağlık paneli yapıldı 

Meclis üyelerinin 
vicdanı sızlamadı mı? 

Kolejtepe'deki hastane yerinin 
1953 yerinde tahsis edildiği ve 
1958 yılında hastane olarak hizmet 
vermeye başladığı kaydedilirken, 
"Neredeyse 50 yıllık bir hastane 
binasının, Sağlık Bakanlığı'nın 
onayı alınarak, Maliye Bakanlığı 
tarafından Şahinbey Belediyesi'ne 
verilmesi, akıl alacak bir uygulama 
değil. Üstelik bu karar Büyükşehir 
Beledi Meclisi'nden de onay 
alıyor. Acaba o sırada Büyükşehir 
Belediye Başkanı Asım Güzelbey 
ve diğer meclis üyelerinin eli 

armut mu topluyordu? Bu kadar 
önemli bir konuda duyarlılık 
gösterip, böyle bir şey olmaz 
diye neden tavır koymadılar? 
Vicdanları böyle bir kararı 
geçirmeye nasıl elverdi?" diye 
konuşuldu. 

Çocuklarımız hastane 
koridorlarında sürünüyor 

Başta Vali Lütfullah Bilgin ve 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Asım Güzelbey'in bu yanlıştan 
dönülmesini sağlamasını isteyen 
sivil toplum örgütleri, "Bu hastane 
binasının nikah salonu olarak 
yapılması cinayet olur. İnsanları 

sağlığı siyasi rant uğruna göz ardı 
edilemez. Hele de siyasilerin böyle 
bir duyarsızlığın kendilerine çok 
acı tecrübe olarak geri döneceğini 
bilmeleri gerekir. Kentte yaşayan 
herkes bu alanın hastane olarak 
kalmasını istiyorsa, gerek gereken 
acilen yapılmalıdır. Çocuklarımız 
hastane koridorlarında 
sürünürken, Sağlık Bakanlığı'nı 
yanıltarak yangından mal kaçırır 
gibi binayı sahiplenmeye kalkan 
Şahinbey Belediye Başkanı Ömer 
Can birkaç kişiye rant sağlayacak 
diye böyle bir yanlışa göz 
yummayacağız" dedi.

50 Yıllık hastane nasıl 
nikah salonu yapılır?.. 

1958 Yılı'ndan beri sağlık hizmetlerinde kullanılan Kolejtepe'deki binanın Şahinbey Belediyesi 
tarafından nikah salonu olarak kullanılmak istenmesine tepkiler sürüyor. Önceki gün ortak bir 
açıklama yapan sivil toplum örgütü temsilcileri, 29 bin metrekare alan üzerine kurulu, yıllar 
önce ağaçlandırılmış ve içinde biri standart Verem Hastanesi olmak üzere iki hastane binası 
bulunan, trafik sorunu bulunmayan ve konumu itibariyle hava kirliliği yaşanmayan bölgedeki 
hastanenin nikah salonu yapılmasının kente yapılacak en büyük kötülük olduğuna dikkat çekti.

Meclis Toplantısında Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Aslan, 1999 ile 2005 
yılları arasında yaptıkları çalışmaları 
değerlendirdi. Gaziantep'teki en eski, en 
güçlü sivil toplum kuruluşu ve mesleki 
örgüt olarak, üyelerden aldıkları güç 
ve Gaziantep'e hizmet şiarı ile hareket 
ettiklerini, Gaziantep'in bugün ulaştı 
noktada önemli katkılar sağladıklarını 
söyleyen Aslan, "GTO'nun, bugün 
Türkiye'de ve uluslararası platformda 
geldiği nokta gurur duyulacak bir 
aşamadır. Bu dönemde, Oda meclisinde 
bulunmak suretiyle Ticaret Odası'nın 
başarısında, benim de emeğim var diyen 
herkesin bize göre bu başarıda önemli 
katkısı var. Ticaret Odası'ndaki görev 
anlayışı ve hedefi bellidir. Gaziantep'e 
hizmet vermek ve Gaziantep'i ekonomik, 
kültürel ve sosyal açıdan hep ileriye 
taşımak. İşte bizim ve Ticaret Odası'nın 
öncelikli hedefi budur. dedi. Gaziantep'te 
birlik ve beraberlinin sağlanmasında 
Gaziantep Ticaret Odası'nın önemli 
işlevleri yerine getiren bir kurum 

olduğunu, Oda olarak yaptıkları 
çalışmaların Meslek Komiteleri, Meclis, 
Yönetim Kurulu ve personelin başarısı 
olduğunu, 1999 yılında görev başlarken, 
hedeflerini belirlediklerini ve bu çerçevede 
çalışmalarını yürüttüklerini vurgulayan 
Aslan, şöyle devam etti: "Ticaret Odası 
üyelerine, halka, ülkeye hizmeti kendisine 
şiar edinen bir yapıdaki kurumdur. 
Gaziantep Ticaret Odası ekonomide, 
sosyal ve kültürel yaşantıda Gaziantep'e 
damgasını vuran kuruluş olmuştur. 
GTO, birçok önemli projeye imza atarak 
Türkiye'nin gündemine taşımıştır. Görev 
yaptığımız süre içerisinde herkese eşit 
mesafede hizmet ettik. Gaziantep'in 
sorunlarının çözümü için elimizden 
elimizde gelen gayreti göstererek ve 
Odamızın kaynaklarını çok iyi kullanarak 
başarılı çalışmalara imza attık." Gaziantep 
Ticaret Odası Meclis Başkanı Mustafa 
Geylani ise, görev yaptıkları süre içinde 
büyük yol kat ettiklerini ifade ederek, 
odanın başarı grafitinin yükselmesin de 
emeği geçen meclis üyelerine teşekkür etti.

GTO Meclisi dönemin son 
meclisinde bir araya geldi 

Ticaret Odası'nın şubat Ayı Meclis Toplantısı, Meclis 
Başkanı Mustafa Geylani başkanlığında gerçekleştirildi.

Yılmaz, Gaziantep Memurlar 
Vakfı'nın (MEVA) düzenlediği 
seminerde, taksitle alınan ürünlerde tek 
senet imzalamanın yanlış olduğunu, 
her taksit için ayrı senet düzenlemesi 
gerektiğini belirtti.. Paket tur ve devre 
tatillerinin de Tüketiciyi Koruma 
Kanunu kapsamında olduğunu, bu tür 
anlaşmaların mutlaka yazılı yapılması 

gerektiğini ifade eden Yılmaz, şöyle 
konuştu: "Kredi kartıyla yapılan 
alışverişlerde asgari tutarın ödenerek, 
kalanının takside bağlanması, tüketiciyi 
zor durumda bırakır. Çünkü yüzde 
10 enflasyon olan ülkemizde bankalar 
tarafından yıllık yüzde 100'lere varan 
gecikme ya da taksitlendirme zammı 
alınıyor."

İnternet alışverişinde zarara uğrayanların 
tazminat isteme hakkı doğuyor 

Tüketici Hakları Derneği Gaziantep Şube Başkanı Bülent 
Yılmaz, internetten yapılan alışverişlerde zarara uğrayan 
kişilerin, tazminat isteme hakkı olduğunu söyledi. İşlemler için gerekli matbu evrakların 

basıldığını, Döner Sermaye işlemlerinin 
yapıldığını açıklayan Yıldırım, "Yeni 
düzenleme kapsamında Ağız Diş Sağlığı 
merkezi kuruldu, Organize Nizip -İslâhiye 
Dispanserleri Sağlık Ocağı konumuna 
getirildi, personel takviyesi yapılarak 
birimler desteklendi, kan alma birimi 
ayrıldı, ameliyathane masa sayısı arttırıldı, 
laboratuvar ve görüntüleme birimlerinin 
geliştirilmesi için hizmet alımı çalışmaları 

devam ediyor, idari yapıda görev 
dağılımı yapıldı, Acil Sağlık Hizmetleri 
yenilenmesi için projeler hazırlandı" 
şeklinde açıklamada bulundu. 

Yeni uygulama kapsamında bir takım 
sıkıntılar yaşanmaması ve işlerin 
aksamaması için vatandaşları da uyaran 
Yıldırım şöyle konuştu: "Hem sağlık 
birimlerinde hem de eczanelerde 
gerektiğinde sağlık karnelerinin fotokopisi 
mutlaka yanlarında bulunsun, sağlık 

karnelerinin vizesi mutlaka yapılsın." Dr. 
Yıldırım, hastalardan katılım Payı olarak 
80 Kuruş (Ykr) alındığını, 25 Aralık 
Devlet Hastanesi'nin öğle araları da 
dahil olmak üzere saat 08.00-17.00 arası 
poliklinik hizmeti sunduğunu söylerken, 
"İlk aşamada hastaların kayıtları detaylı 
girildiğinden kayıt bölümünde aksamalar 
oluyordu. 25.02.2005 tarihi itibariyle 
hasta kayıt bölümü ve diğer bölümlerde 
yığılmalar önlenmiştir." dedi.

Ağız ve Diş Sağlığı Merkezi kuruldu 
Sağlık Müdürü Yusuf Ziya Yıldırım, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı'na bağlı sağlık 

hizmet birim-lerinin Sağlık Bakanlığı'na devri ile ilgili olarak Gaziantep'te otomasyon 
bilgisayar ağı sistemi kurulduğunu ve muayene oda sayısının artırıldığını açıkladı. 
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HABERLERİ

Hem nalına hem mıhına

Metin Atamer 
Fizik Mühendisi

Dostlar 
Alışverişte Görsün

Ekranlarda insanların yöneticilere 
inanmadıkları konularda bağırarak söylediği 
bir söz var ‘ aklımla lütfen alay etme, ben 
aptal değilim.’ Bu cümleye hayranım. Bu 
cümleyi ekranlarda haber sunan bir çok kişi 
söylemekte. Basına verilen bilgileri belki iyi 
elekten geçirmediklerini düşünmekteyim. 
Gerçeklere yakın olmayan bilgiler 
yayınlandığında, gerçeği yakalamak son 
derecede kolay. Bir tuşa bastığınızda gerçeği 
yakalıyorsunuz. Bu kadar basit bir dönemde 
yaşamaktayız. Her şey elinin altında. Kimse 
yalan söylemeye kalkmasın. Sonra ortaya 
çıkıp ‘kandırıldık’  diye aptalca bir cümle 
söylemeden, gerçeğin öğrenilmesinde yarar 
var. 

Geçtiğimiz günlerde Sayıştay’ın 2023 yılına 
ait raporları yayınlandı. Kimse Köy İşleri 
Bakanlığının harcamaları hakkındaki rapora 
itibar etmedi. 

Orman Bakanlığına ait harcamaların 
raporuna da fazla itibar edilmedi. Çünkü 
Bakanlık kendi inisiyatifinde hiçbir iş 
yapamadığından, harcamaların kontrolü de, 
Saraydan yönetilmekte olduğunu sağır sultan 
bile bilmekte. 

Neden böyle olduğunu merak edenlere 
bilgi aktarayım. Orman Bakanlığı Orman 
Yangınlarında kullanılacak söndürme 
uçakları alımı konusunda bir fon 
oluşturmuşlar. Fonda para birikmeye 
başlamış, daha sonra unutmuşlar bu fonu , 
fonda biriken parada buharlaşmış. Düşünün 
bir kere, fondaki unutulan paraya kim el 
koyar ? Bildiniz , Beş Tepedekiler bu fona 
sahip çıkmışlar ama sonra ne olmuş kimse 
bilmemekte. Günde 26 milyon lira harcaması 
olan bir sistemde, fonun esamisi bile 
okunmaz. 

Hal böyle olunca bütün gözler harcamaları 
itibari ile dipsiz kuyu olan Beş Tepe deki 
Saraya çevrilmekte gözler. İnanılması güç 
bir rakamda bu harcamalar. Kanunen 
incelemeye kapalı, ancak üzerinde 
konuşulmaya açık bir bütçeye sahip, bu 
dipsiz kuyu olan kurum. 

Senelerce önce yayınlanan  Milliyet 
Gazetesinin sayfalarını bilmem hatırlar 
mısınız ?  Hürriyet ve Milliyet gazetesinin 
iç sayfalarında resim çizimli hikaye dizileri 
vardı. HOŞ MEMO, BASRİ ve TONTON gibi 
karakterler yer alırdı. Yanlış hatırlamıyorsam, 
bunların bazılarının çizimini BEDRİ 
Koraman yapardı. Hatta  bazılarının sözlerini 
de  Halit Kıvanç dillendirirdi. 

Günlük yaşam sorunlarının karikatürize 
edildiği ‘çizgi roman’ diye de adlandırdığım 
gazetenin bu köşesini çok severdim. Bunların 
içinde HOŞ MEMO, sevdiği yavuklusu ile 
bir vadinin kenarında ayağı kayar ve vadiye 
düşmeye başlar. Düşerken bir dala tutunur, 
dal kırılır yine düşer de düşer. Vadinin ismi 
ise ‘ DİPSİZ VADİ ‘ . 

İşte beş tepenin harcamalarını bu vadiye 
benzetmekteyim. 2022 senesinde tükettiği 
bütçe 5.8 milyar Türk lirası iken 2023 
senesinde harcanan bütçe 9.46 milyar lira 
olarak söylenmekte . Ayda 780 milyon lira 
harcayan Saray‘ın günde 26 milyon lira olan  
harcamalarını denetleyen hiç bir kurum 
bulunmamakta. Bu arada Örtülü Ödenek 
olarak ayrılan bütçenin ne kadar olduğunu 
kimse bilmemekte. Bu kısmın da  denetleme 
dışı olduğunu unutmamak gerekir. 

 Dünya liderleri ülkelerindeki bir çok 
sorunları çözmeleri sonrası 22-23 Eylül 
2024 tarihinde Birleşmiş Milletler Genel 
kurulunda bir toplantıda düzenlendi . 
Bu toplantıya ülkemizin CUMHUR’u da 
katılmak için 2 uçakla Newyork ‘a gitti. gitti. 

İngilizcesi ‘Summit Of The Future , ‘ 
Gelecek İçin Sözleşme . Davetiyede belirtilen 
bir cümleyi aktarmak isterim: 

 ‘Dünya liderleri , Küresel Dijital Sözleşme 
ve Gelecek Nesiller Bildirgesi’ni içeren bir 
Gelecek Pakt’ını kabul ediyor. Pakt, Barış, 
ve Güvenlik , Sürdürülebilir Kalkınma, 
İklim Değişikliği , Dijital İşbirliği , İNSAN 
HAKLARI , Cinsiyet, Gençlik ve Gelecek 
Nesiller ve Küresel Yönetişimin  Dönüşümü 
gibi Geniş bir tema yelpazesini Kapsar.’  
demekte. 

Bu PAKT’ta imza koyacak dünya liderleri 
sözleşmenin 17 maddelik kısmı çok iyi 
okumuş olsalar gerekir. Bilhassa 13 cü 
madde de, insan hakları ile ilgili bir cümle 
bulunmakta: ‘ İnsan hakları Evrensel 
Bildirgesini  4 ve burada yer alan temel 
özgürlükleri onaylıyoruz’ demekte. 

Sonrasında önemli bir husus bulunmakta, 
Pakt’ın 15 inci maddesini çok iyi 
okumak gerekir, İstanbul Sözleşmesini 
anımsatmakta : ‘Tüm Kadınların Siyasi 
ve Ekonomik Hayata Tam, Güvenli , Eşit 
ve Anlamlı Katılımı ve Temsili Olmadan 
Hedeflerimizin Hiçbirine Ulaşılamayız. 
Toplumsal Cinsiyet Eşitliği , Kadınların 
Katılımı ve Tüm Kadınların ve Kız 
Çocuklarının Güçlendirilmesine Yönelik 
Çabalarımızı Hızlandırma Yönündeki ‘Pekin 
Deklarasyonu’ ve Eylem Platformu 5’e 
Bağlılığımızı Yeniden Teyid ederiz. HEDEF 
Kadınlara ve Kız Çocuklarına Yönelik Her 
Türlü Ayrımcılığın ve Şiddetin Ortadan 
Kaldırılmasıdır. ‘

Türkiye’nin bu sözleşmeye tek ayağını 
kaldırarak imza koyabilmesi kanımca ‘ 
Dostlar Alışverişte Görsün’ misali olsa gerek 
diye, bir sözüm geldi söyledim, hem nalına 
hem mıhına.

Özer, “Tüm bunlara karşı emekli 
maaşları 12 bin 500 lira. Bu para ile emekli 
ev kirasını mı ya da faturalarını mı ödesin 
yoksa kendisinin ve ailesinin ihtiyaçlarını 
mı karşılasın? Bizler insan gibi yaşamayı 
hak ediyoruz’’ dedi. 

Ekonomik sıkıntılar sonrasında 
hep emeklilere sabredin dendi

Emeklilerin taleplerinin Türkiye 
Büyük Millet Meclisi’ne ilettiklerini 
kaydeden Özer, ‘’Emeklilerin geçinmekte 
zorlanmasına yol açan nedenlerden biri 
emekli maaşlarındaki artışların, diğer 
maaşlardaki artışın gerisinde kalması. 
2001 yılında asgari ücretin 1,6 katı olan 

en düşük emekli maaşı, 22 yıl sonra net 
asgari ücretin 0,6 katına düştü. Bu oran 
2003 yılındaki gibi kalsaydı, Ocak 2024 
itibarıyla emekli maaşı 27 bin TL civarında 
olacaktı. Ülkemizde yaşanan ekonomik 
sıkıntılar sonrasında hep emeklilere 
sabredin dendi’’ şeklinde konuştu. 

Maaşlara seyyanen 
zam yapılmalı

Maaşlara seyyanen zam yapılması 
çağrısını yineleyen Özer, ‘’Her dönemde 
olduğu gibi bugün de çok prim günü 
ödeyende, az prim günü ödeyende aynı 
maaşı alıyor. Bu durumda çok prim 
ödeyende, az pirim ödemeyende aynı 

aldığından kimse prim ödeme taraftarı 
olmuyor. 25 yıl tavandan yüksek prim 
ödeyen mühendis, teknisyen, işçi asgari 
ücretin altında maaş almaya mahkûm 
edilerek cezalandırıldı. Bu da sosyal 
güvenlik sistemine zarar veriyor. Kayıt 
dışı ekonomiyi teşvik etmektedir, bu 
konulardan hiç bahsedilmiyor’’ tespitini 
yaptı.

Herkes kendi aklına 
göre fiyat koymasın

“Emeklilik bir lütuf değildir, bir haktır” 
diyen Özer, ‘’Hizmet ve prime göre 
emeklilik istiyoruz. Yüksekten ödemişsem 
yüksek almamam lazım. Tabanda asgari 
ücretin altına düşmemesi lazım. 10-12 bin 
lira büyük bir fark değil. 8 bin 230 liraya 8 
bin lira daha verirsen asgari geçime gelir. 
Biz bunu istiyoruz. Ne kadar zam verilirse 
verilsin piyasa denetlenmeli. Piyasanın 
düzelmesini istiyoruz. Herkes kendi aklına 
göre fiyat koymasın. Artışlarımızı da 
devlet memuru kat sayısına göre istiyoruz. 
2000’den bu tarafa refah payı almadık. 
Refah payını da istiyoruz. Kısacası 
geçinebileceğimiz bir emekli maaşı 
istiyoruz. Benim aldığım maaştan kasap 
da manav da hakkını alır. Seyyanen artış 
üzerinde duruyoruz’’ dedi. Haber Merkezi 

Emeklileri zorlu bir kış bekliyor

Fıstığın maliyeti geçmiş 
seneye göreyüzde 150 oranında 

artmış durumda
Antep fıstığının önemine değinen 

Hatimoğulları, ‘’Antep fıstığı bütün 
dünyada bilinen önemli bir ürün ama 
bugün Antep’te fıstık üreticileriyle 
buluştuğumuzda neler çektiklerini 
kendilerinden dinledik. Bütün 
tarım üretiminde olduğu gibi girdi 
maliyetleri ve mazot çok yüksek, 
sulama ve gübreleme faaliyetlerine 
harcadıkları paraların haddi hesabı 
yok. Bu sene rekolte fazlası olduğu 
için devlet fıstığı kendilerinden ucuza 
alacakmış. Hatta fıstık geçen seneden 
daha ucuza alınıyor. Ama fıstığın 
bugünkü maliyeti geçmiş seneye 
göre yüzde 150 oranında artmış 
durumda. Anteplinin ürettiği fıstığa 
sahip çıkmak, tarım politikalarına ve 
Antepliye, çiftçiye ve üreticiye sahip 
çıkmak anlamına gelir’’ ifadelerini 
kullandı.

İşçinin, emekçinin 
ezilenin yanındayız

Türkiye’nin derin bir ekonomik 

krizden geçtiğini ifade eden 
Hatimoğulları, ‘’Şimşek 
politikalarıyla İMF programının 
aynısını bize dayatıyorlar. Bize kemer 
sıkın diyorlar. İşçiye ve emekçiye 
‘Sen biraz daha yoksullaş, senin 
sırtından biraz daha geçineceğiz. 
Sermayenin ve patronların çıkarlarını 
koruyacağız. Bunu senin emeğinle, 
senin alın terinle gerçekleştireceğiz” 
demiş oluyorlar. DEM Parti olarak, 
ekmek ve adalet mücadelesinde 
bütün ezilen ve sömürülenlerle bir 
araya gelerek dünyaya ve Türkiye'ye 
şu mesajı veriyoruz: Biz işçinin, 
emekçinin, ezilenin yanındayız. Alın 
teri döktüğü halde evine bir sıcak 
ekmek alamayanların, çocuğuna bir 
litre süt götüremeyenlerin yanındayız 
ve yanında olmaya devam edeceğiz’’ 
dedi. 

Azdan az, çoktan çok 
vergi sisteminin

uygulanması sağlanmalı
Hatimoğulları, ‘’DEM Parti olarak, 

parlamentoda da parlamento 
dışında da verdiğimiz mücadelede 

adaletli bir vergi sisteminin mutlaka 
olması gerektiğini her yerde altını 
çizdik. ‘Azdan az, çoktan çok’ vergi 
sisteminin uygulanması sağlanmalı. 
Temel gıda ve temel tüketim 
ürünlerinin, olmazsa olmazımız olan 
bütün ürünlerin üzerindeki KDV 
yükünün kalkması gerekiyor. Temel 
gıda ve tüketim malzemelerinin ucuz 
bir şekilde yurttaşa ulaştırılması, 
kamucu devlet anlayışı ve 
ekonominin olmazsa olmazı. Biz 
parti olarak bunun mücadelesini 
her yerde vermeye devam edeceğiz’’ 
açıklamasını yaptı.

Bu coğrafyanın barışa her 
zamankinden fazla ihtiyacı var

Hatimoğulları, ‘’İsrail’in Lübnan’a 
dönük gerçekleştirdiği saldırılar 
bölgede büyük bir savaşın habercisi 
gibi duruyor. Sınır kenti olan 
Antep’ten barış için çağrı yapmak 
istiyorum. Bölgemizin barışa her 
zamankinden daha çok ihtiyacı var. 
Suriye’nin, Lübnan’ın, Irak’ın, İran’ın, 
Yemen’in, bu coğrafyanın barışa 
her zamankinden fazla ihtiyacı var. 

Bu salondan sesimizi gür çıkarmak 
istiyoruz: barış istiyoruz’’ çağrısında 
bulundu. 

İktidar, sermaye ve Saray’ın 
çıkarlarını korurken 

faşist otoriter bir rejimi inşa 
etmeye çalışıyorlar

‘ÇEDES ve maarif projeleriyle 
eğitim müfredatında yapılan 
değişiklikler bu topluma çok ağır bir 
şekilde dönecek’ ifadelerini kullanan 
DEM Parti Eş Genel Başkanı Tülay 
Hatimoğulları, konuşmasını şu 
şekilde devam ettirdi: ‘’İktidar, 
sermaye ve Saray’ın çıkarlarını 
korurken faşist otoriter bir rejimi 
inşa etmeye çalışıyorlar. Ama şundan 
emin olalım ki başta Aleviler, Kürtler, 
emeği sömürülenler, kadınlar olmak 
üzere, haklarımızı tırpanlayan bu 
iktidara bizler olur vermedik, yol 
vermedik, karşı olmaya devam ettik. 
Bugün iktidarın yaşadığı sıkışmışlığın 
nedeni toplumdan rızalık almamış 
olmasıdır. Toplum iktidarın 
uygulamalarına asla rızalık vermedi, 
vermeyecek.’’ Haber Merkezi 

Sınır kent olan Antep’in 
demografik yapısı değişti

Ülkemizde ateşli 
silahlarla işlenen 

suçların oranı yüzde 70
İsa Altun ise çocukların silaha 

erişimlerinin çok kolaylaştığına 
dikkat çekti. Altun “Acil 
önlemler alınmalıdır. Özellikle 
sosyal medya ve Telegram 
gruplarında silah satışları 
yapılıyor. Ülkemizde ateşli 
silahlarla işlenen suçların oranı 
yüzde 70. Ateşli silahlarla 
işlenen suçların yüzde 87’sinde 
ruhsatsız silah kullanılıyor” 
dedi. Cumhuriyet

Ülke adeta silah 
deposu gibi… 

30 milyondan fazla  
ruhsatsız silah var

Zaten kapasitesinin çok üstünde öğrencisi 
bulunan okullarda yüzlerce Suriyeli çocuğun 
bulunduğunu, devletin bu okullara Arapça 
tercüman tahsis ettiğini belirtti. 

Gezdiği okullarla ilgili tespitlerini kamuoyuyla 
paylaşan CHP’li Öztürkmen’in açıklamaları 
şöyle:

“İktidarın “tasarruf tedbirleri” eğitimi 
vuruyor. İsraftan tasarruf yapmayanlar 
eğitimden tasarruf yapmaya kalkınca 
okullarımızda içler acısı manzaralar ortaya 
çıkıyor. Gaziantep'te gezip gördüğümüz 
okullar, dinlediğimiz öğretmen ve veliler, 
okullarımızdaki durumu gözler önüne seriyor. 

Öncelikle okullarımızda güvenlik görevlisi ve 
temizlikçi konusunda büyük kriz var. Güvenlik 
görevlisi olmayan çok sayıda okulumuz 
bulunuyor. Yüzlerce öğrencinin okuduğu 
okullarda güvenlik adeta Allah'a emanet. 

Bakın bir örnek. Şehitkâmil ilçemizde, sabah 
ve öğlen olmak üzere ikili eğitim uygulayan 
Mete Uygun İlkokulu'nda 8 sınıfta 800 
öğrencinin okuduğunu tespit ettik. Öğleden 
sonra derse başlayan öğrencilerimiz geç 
saatlerde okullardan çıkıyor. Haftalar ilerledikçe 
daha da karanlıkta evlerine dönecekler. 
Güvenlikçi olmadığı için okul önleri ve 
eve dönüş yolları tehlikelerle dolu. Aileler 
uyuşturucu satıcılarından ve bazı göçmen 
gruplarından endişe ediyor. 

Aynı okulun bahçesinde depremde yıkılan ek 
binanın yerine yenisi yapılmadığı gibi, istinat 
duvarı dahi yapmamışlar. Mahallenin ortasına 
açılan bir okul. Yani öğrenciler her türlü 
tehlikeyle burun buruna. Kentimizde benzer 
durumda çok sayıda okul var. 

Gaziantep'te 18 tane okul depremde yıkıldı 
veya ağır hasar aldı. Ancak bunların yerine 
yenisi hâlâ yapılmadı. Bu okullardaki öğrenciler 
de başka okullara dağıtıldı. Böyle olunca hem 
okullarda kapasite aşıldı hem de öğrenciler 
evlerinin çok uzağındaki okullara gitmek 
zorunda kaldı. Servis ücreti ödeyemeyen çok 
sayıda öğrenci kilometrelerce yürümek zorunda 
kalıyor. 

Diğer önemli konu temizlik. Okullarımız 
hijyenik bir ortamdan oldukça uzak. Çoğunda 

temizlikçi yok. Velilerin temizlik yapmak 
zorunda kaldığı okullar var.

Çoğu okulda tuvaletler ve lavabolar içler acısı 
halde. Son derece sağlıksız ortamlar olduğunu 
gördük. Bazı okul bahçelerinde de benzer 
manzaralarla karşılaştık. Okul koridorlarında 
kapakları kapanmayan elektrik panoları gördük. 

Temizlik krizinin temel nedeni Milli Eğitim 
Bakanlığının bu yıl uygulamaya koyduğu, 
temizlik personelinin İŞKUR bünyesindeki 
İşgücü Uyum Programı'ndan karşılanması 
kararından kaynaklanıyor. Ancak ücretlerin çok 
düşük olması nedeniyle yeterli sayıda temizlik 
görevlisi bulunamıyor. 

Temizlik görevlilerinin haftada 3 gün, günlük 
566 liraya çalıştırıldığını öğrendik. Böyle 
olunca da bu fiyatlarla işçi çalıştırmak mümkün 
olmuyor. Üstelik az sayıda çalışan temizlik 
görevlisinin de sigortasız çalıştırıldığını 
öğrendik. Yani devlet okullarımızda “kaçak işçi” 
çalıştırıyor. 

Öte yandan halkımızın sırtına yüklenen 
ekonomik krizin sonuçlarını okullarda net 
şekilde görülüyor. Terlikle okula gelen, sağlıklı 
beslenemeyen öğrenciler var. Okul bahçesinde 
konuştuğumuz bir veli, asgari ücretle 4 
çocuk okuttuklarını söyledi. Üstelik kirada 
oturuyorlar. 

Gaziantep’te zaten yetersiz olan okullarımızda 
çok sayıda Suriyeli öğrenci bulunuyor. Mesela 
Özel İdare İlkokulu’nda yaklaşık 1.100 
öğrencinin eğitim gördüğünü öğrendik. 
Bunların 780’i Suriyeli öğrenci. Üstelik 180’ini 
taşımalı eğitimle başka okula gönderilmiş. 
Okulda Arapça tabelalar, panolar var. Bir de 
Suriyeli tercüman istihdam edildiğini gördük.

Sayıştay raporlarında da görüldüğü üzere, 
Cumhurbaşkanlığının 2023 yılındaki toplam 
gideri 9,56 milyar TL'ye, günlük gideri ise 
26.2 milyon liraya ulaşmış. Bu rakamlara 
göre, Saray, 2023 yılı asgari ücreti göz önüne 
alındığında günlük 2 bin 600 asgari ücret 
harcamış. Bir önceki yıla göre harcamaları 
yaklaşık yüzde 80 artmış. Lüksten şatafattan 
tasarruf etmeyenler, okullarımızdan, 
eğitimden tasarruf etmeye çalışıyor. Yazıktır, 
günahtır!”

Giderlerimiz 
yüzde 100’ü geçti

Diğer tüm sektörlerde olduğu 
gibi özel okullar da yüksek 
enflasyon kaynaklı ekonomik 
sorunlarla boğuştuğunu 
söyleyen Yağdıran, ‘’Özel okul 
giderlerinin büyük bir kısmını 
öğretmen ve personel ücretleri 
oluşturuyor. Neredeyse her 
gün gelen zamlar karşısında 
çalışanlarımızın mağdur 
olmaması için bizler de 
çalışanlarımızın maaşlarında 
iyileştirmeler yapıyoruz ve 
bu da giderlerimizi artırıyor. 
Ayrıca okullarımızın elektrik, 
yakıt, temizlik ve yayın gibi 
diğer gider kalemlerindeki 
artışlar da yüzde 100'ü geçti. 
Eğitim kalitesinden ödün 
vermeden giderlerdeki bu 
artışların kurumlara getireceği 
ekonomik yükü karşılamak 
için birçok özel okul kurucusu 
ya kendi birikimlerini işletme 
giderlerine harcadı ya da 
banka kredilerine başvurmak 
zorunda kaldı’’ açıklamasını 
yaptı. 

Lise ve üniversite giriş 
sınavlarındaki özel 

okullarımızın başarısı 
yadsınamaz

‘İlimizin sanayi alanında 
yakaladığı başarıyı eğitim 
konusunda da yakalayabilmek 
için biz özel okullar olarak 
çok çalışıyoruz’ diyen 
Yağdıran, ‘’İlimizde özel 
okula devam eden öğrenci 
sayısı oransal olarak ülke 
ortalamasının altında 
olmasına rağmen lise ve 
üniversite giriş sınavlarındaki 
özel okullarımızın başarısı 
yadsınamaz. Özel okulların 
bu başarısının en önemli 

nedeni özel okulların her 
yıl kendilerini geliştirmek 
zorunda olması yani başarı 
odaklı rekabet duygusu. Bu 
rekabet sayesinde bu gün 
bakıldığında ilimizdeki 
özel okulların hem kitlesel 
hem de bireysel başarıda 
çok iyi yerlerde olduğunu 
görebiliyoruz’’ şeklinde 
konuştu. 

İlimizde ruhsatsız 
yerler olduğuyla ilgili 
duyumlar alıyoruz

Yağdıran, ‘’Dershanelerin 
bakanlıkça kapatılması 
sonrasında Özel Öğretim 
Kurumları Kanununda 
değişiklik yapılarak yasaya 
Özel Öğretim Kursları eklendi 
ve bu kurumlar üniversite 
sınavına hazırlık ve destekleme 
kursları olarak eğitim öğretim 
hizmeti vermeye başladılar. 
Merdiven altı kurslar ya da 
etüt merkezleri şeklinde ifade 
edilen yerler ise bakanlıktan 
izin ve ruhsat almadan eğitim 
öğretim faaliyetlerinde 
bulunan yerler. İlimizde de 
bu şekilde ruhsatsız yerler 
olduğuyla ilgili duyumlar 
alıyoruz. İzinsiz faaliyet 
yürüten yerlerin tespitinde 
teknolojik imkânlardan 
yararlanabilmek için bakanlık 
internet sayfasında ‘İzinsiz 
Eğitim Faaliyeti İhbarı’ linki 
oluşturdu. Vatandaşlar bu 
linkten izinsiz faaliyet gösteren 
kurs ya da etüt merkezlerini 
ihbar edebiliyor. Bakanlık bu 
şekilde izinsiz eğitim öğretim 
faaliyetleri gösteren yerlerin 
ihbarını aldığında o yerler 
kapatılıyor ve kurucularına 
yasal cezai işlem uyguluyorlar.’’ 
Haber Merkezi 

Özel okulları ekonomik 
olarak zor bir yıl bekliyor

‘Güvenlik-temizlik yok 
devlet kaçak işçi çalıştırıyor’


